
Bestyrelsesmøde den 10. maj - 2017 

 

Til stede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Jensen og  

Anders Lassen 

 

Dagsorden 

Generalforsamlingen 

Generalforsamlingen gik godt. Der var en god og positiv stemning fra de fremmødte. 

Ved afholdelse af næste generalforsamling er vi blevet enige om, at traktementet med 

kaffe/boller/øl/vand en god måde at afvikle generalforsamlingen på. Det er med til at gøre det 

lidt hyggeligere.  

 

Det vi skal følge op på, er anskaffelse af nye fodboldmål samt en udskiftning af den 

eksisterende vippe. Den er i så dårlig stand, at vi også vil anskaffe en ny vippe. 

Vi har set på mål og vipper, og har fundet nogle modeller som vi synes vil passe godt til 

grundejerforeningens behov. Både prismæssigt og kvalitetsmæssigt. 

 

Snerydningsmateriel i foreningsregi som der blev forslået på generalforsamlingen, har vi 

vurderet ikke er aktuelt at anskaffe p.t. 

 

Forsikringer 

Finn ringer til forsikringsselskabet. 

Er vores forsikringer som de skal være? 

 

Økonomi 

Vi hæver vores penge når de skal bruges til betaling til SEAS-NVE.  

1. juni så er det klaret inden sommerferien 

 

Nyanskaffelser/Arbejdsdage 

Anders tager kontakt til forhandler og bestiller mål/vippe. 

Vi vil prøve, som vi også sagde på generalforsamlingen, at lave en form for ’’Hakkedag’’. 

Den vil nu nok blive omdøbt til ’’Arbejdsdag’’.   

Tanken var at kombinere det sociale med det praktiske - der har også været forespørgsler om 

at prøve at genindfører denne aktivitet. 

Det må være muligt at finde nogle arbejdsopgaver vi kan kaste os over, så som opsætning af 

nye mål og vippe m.m. 

Planen er at få det klaret inden sommerferien. 

 

Grethe har hjelm og visir der skal bruges i forbindelse med brug af buskrydderen. 

Det vil blive hængt i vores skur. 

Vi kan prøve at bruge vores buskrydder 

  

Sekretær 

Anders Lassen 

 


